
KOLIKO ČASA ŠE SMRAD V ZALOGU?
• Naš tozd KOPROD je v zadnjem času prejel številne pritožbe krajanov za-

radi nevzdrženga šir)enja smradu po širšem območju Zaloga. Med njimi so bile
tudi neosnovane, ker so nekateri krajani trdili, da smo opuslili obratovanje či-
stilnih naprav. Največ pritožb je bilo v juliju. in lo opravičeno, ker je tedaj
smrad zaradi nenormalnc dnevne vročine iz dneva v dan naraščal. A prizade-
vali smo si in si bomo tudi v bodoče, da bo proizbodnja tekla nemoteno in da bo
predelava klavniških odpadkov sprotna, tekoča.

Neznosni vročinski val v juliju pa
je narekoval potrebo, da pospešimo
priprave na rekonstrukcijo in tehno-
loško sanacijo naše kafilerije v Zalo-

Odločili smo se, da še letos in v
prvem kvartalu leta 1984 v okviru
obstoječih prostorskih možnosti
opravimo nekatere tehnološke pose-
ge, in sicer s tem, da takoj kupimo
dva destruktorja, še eno stiskalnico
in vso potrebno transportno opremo.
To bo nadomestilo dokaj iztrošeno
sedanjo opremo in povečalo sigur-
nost obratovanja pri povečani urni
zmogljivosti. Prav povečana urna
zmogljivost pa bo preprečevala
dnevno kopičenje prekomernih su-
rovinskih ?.alog. Za uresničitev te na-
loge imamo zagotovljena svoja sred-
slva in je izvedba te naloge že v teku.

Poleg tega so v zaključni fazi po-
govori s projektantskimi organizaci-
jami za rekonstrukcijo in dokončno
sanacijo kafilerije v Zalogu. V I. fazi
bomo začeli graditi bio filter, s kate-
rim bomo zasmrajevanje popolnoma
odpravili. Takoj za tem bomo rekon-
struirali obstoječi prostor, v katerega
bomo namestili del tehnoloških na-
prav za sušenje. Tako bo omogočen
prehod s sedanjega šaržnega proi-
zvodnega postopka na kontinuirane-
ga, kar bo pomenilo še dodatno po-
večanje urne zmogljivosti in s tem še
večjo proizvodno sigurnost. Zatem
se bomo lotili še »nečistega dela«, to
je vhoda surovin tako, da bomo nad
razkladalno ploščadjo pred seda-

. njimi sprejemnimi bazeni zgradili
zaprto halo primeme velikosti, tuko

da bo manipulacija kamionov pote-
kala v zaprtem prostoru.

Dokončanje celotne rekonstruk-
cije bo seveda odvisno od finančnih
možnosti, a prav zato smo jo razdelili
na faze in bo tako izdelana tudi vsa
investicijska tehnična dokumentaci-
ja. Če pa bomo uspeli zagotoviti
soinvestiranje oziroma združevanje
sredstev porabnikov naših proizvo-
dov, bo fazna gradnja združena. V
vsakem primeru pa bomo z gradnjo
bio filtra pričeli takoj, ko bo izdelana
investicijska tehnična dokumenta-
cija z vsemi potrebnimi soglasji.

Obvezujemo se, da bomo družbe-
nopolitično skupnosl o vseh navede-
nih akfivnostih občasno obveščali;
seveda tudi KS Zalog. Želimo, da bi
bili v teh naših prizadevanjih tudi
vsestransko podprti s strani družbe-
nih subjektov, kajti le tako nam bo
uspelo v najkrajšem času odpraviti
vse neprijelnosti, ki jih sedaj poleg
vseh zaposlenih v našem tozdu doživ-
Ijajo tudi krajani Zaloga.
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